
Generalforsamling i Vestervig Fjernvarme på Thinghuskroen  mandag den 24. august 2015 

 

Formandens beretning for det forløbne år regnskabsår:  

 

Vinteren i det afsluttede regnskabsår, viste sig igen at være mild, hvorfor varmesalget heller ikke slog nogen 

rekorder, salget blev på 11.214.000 kwh. Hovedparten af forbrugerne fik derfor penge tilbage. 

 

Vores kasserer Brian Lauridsen vil komme nærmere ind på regnskabstallene. 

 

Olieprisen faldt meget i regnskabsåret og er fortsat lav og der er ikke p.t. noget som tyder på en snarlig 

prisstigning på olien, men flispriserne har i perioden været forholdsvis stabile, flispriserne er dog fortsat 

konkurrencedygtige, jeg vil dog lige sige, at der kun blev brugt olie for 4.200,- kroner, hvilket også kan 

bekræfte, at der ikke har været de store driftsmæssige problemer. 

 

Der bliver forsat tilkoblet nye forbrugere til værket, i det afsluttede regnskabsår er der blevet tilsluttet 5 

nye forbrugere og 2 stk. er blevet nedlagt, så nu er der 548 forbrugere og foreløbig er der yderligere 1 ny 

forbruger som bliver tilsluttet i det nye regnskabsår. 

 

Vores mangeårige kontormedarbejder Inger Bjerre har fået nye arbejdsopgaver og har derfor opsagt sin 

stilling og i den forbindelse har vi ansat Louise Nørgaard. 

 

Idet det ikke var muligt at skaffe den nødvendige jord i nærheden af værket, har vi droppet vores 

solvarmeprojekt og endvidere skønnede vi også at økonomien i projektet var tvivlsomt, men vi har i stedet 

fået installeret en absorbtionspumpe, som nedkøler den i forvejen nedkølede røgvarme til ca. 12 grader. 

 

Investeringen blev ca. 1,4 mill. kroner.  Der forventes en årlig besparelse på kr. 125.000 

 

Vi har under arbejdsgarantien, fået omfuget den sydlige væg af vores sidste tilbygning, som rummer det 

nye flisfyr og basorptionspumpe, idet er trængte vand ind gennem muren. 

 

Investeringen af nye målere er blevet fremrykket og vi er allerede godt i gang og de sidste 225 stk. målere 

skal udskiftes over de 2 næste år.  

 

Grunden til, at de resterende målere ikke bliver udskiftet det samme år er, at det er en ret bekostelig 

affære.  

 

Udskiftningen til de nye målere, har flere fordele, nemlig bl.a. 

 

Ingen selvaflæsning 

Korrekt aflæsning 

Nemmere at finde læk 

Læk bliver registreret 

En mere retfærdig afkølings tarif (returvandet skal være under 35 grader) 

Månedlig aflæsninger som kan komme på hjemmesiden. 

 

Der er  kommet nye og strammere krav til spildevandsrensning, hvilket har nødvendiggjort en mindre 

tilbygning til værket på ca. 20 m2, som forventes udført i det nuværende regnskabsår. 

 

Her til slut, vil jeg gerne have lov at sige tak til vores dygtige medarbejdere for et godt og veludført arbejde i 

det forgangne regnskabsår. 



 

Dette var beretningen for det forløbne regnskabsår, og der bliver nu mulighed for at stille spørgsmål til 

beretning. 

 

For god ordens skyld kan jeg oplyse, at denne beretning, i lighed med tidligere år, bliver lagt på værkets 

hjemmeside  

 

Vestervig, den 24. august 2015/aej  


